
 

 

Styrelse ledarmöte Fotbollssektionen  
Datum: 2022-01-16  
Lokal: Teams  
 
Närvarande   Roll     
Ulf B Sjöberg*  Ordförande   *Sekreterare  
Therese Schoultz  Domaransvarig  
Hillevi Agranius  Kassör  
Christian Ask   Tränare P12-14  
Tobias Gunnarsson  Tränare F/P14-16 
Peter Karlsson  Tränare A-Lag 
 
Ej Närvarande  Roll 
Peter Karlsson  Tränare A-Lag 
Lars Svärd  B-Lag 
Erik Ingvarsson Tränare F10-12 
Anders Siljama  Tränare F10-12 
Henrik Johansson  Tränare F10-12 
Adam Karlsson  Hjälptränare B-Lag  
Niklas Blomkvist  Tränare P12-14  
Ramy Salem   Ungdomsrepresentant 
 
 
Syfte och agenda  
Fotbollssektionen är en del av Grännas AIS och ansvara för att beslut fattade i huvudstyrelsen 
verkställs inom sektionen. Sektionen verkställer styrelsens beslut genom att tex.:  
- Hålla sig inom beslutad budget  

- Arbete och förmedla Gränna AIS värdegrund  

- Driva utvecklingen av sektionen med mål om att bibehåll och få nya medlemmar  
 
Sektionsstyrelsen består av Ordförande, Kassör, Domaransvarig och Ungdomsrepresentant.  
Möten inom sektionen sker 4ggr/år, då vi är en liten förening erbjuds alltid samtliga ledare att delta 
vid styrelsemötena då vi tror att öppenhet och transparens inom styrelsen gagnar idrottsutövandet.  
Protokoll förs i samband med alla möten och bygger på en standardagenda, protokoll och agenda 
återfinns på Laget.se och fotbollssektionens sida.  
 
Rubriker i fet stil tillhör mötesagendan, övriga rubriker hanteras enligt agenda för mötesåret  



 

 

§1 Ekonomi  
1.1 Förmedla årets budget till lagen, ink. Lagkassor  
Lagkassorna ser bra ut, vi förbrukar inte lika mycket som vi gör åt. 
 
Tjejlaget som upphört hade en lagkassa över, vi diskuterar hur vi ska fördela dessa på övriga lag. Vi 
beslutar att följande föredelning nyckel ska använda: Antal spelare och åder (10+10+10+…. = 150år) 
deltar på antal spelare (15st), Hillevi räkna på förslag. 
 
1.2 Beslut om inköp av nytt material  
2021-10-10 Vi önskar köpa in fler bollar storlek 5 till bollförrådet, då 2 lag tränat samtidigt har det 
varit dåligt med tillgång på den storleken av bollar.  
Beslut: Ulf beställer fler bollar till bollförrådet 
 
2022-01-16 Nya bollar är beställda och finns i bollförrådet, behöver märkas upp med GAIS samt 
nummer. 
 
1.3 Besluta om vilken försäljning som ska ske inom lagen (Newbody, Saffran etc.)  
-  
 
1.4 Kontrollera att medlemsavgifter betalda?  
- 
 
1.5 Tränararvoden, finns behov av att skriva nya kontrakt?  
Peter Karlsson den äldre stannar kvar som tränare för A-Laget, kontrakt kommer att förnyas. 
 
1.6 Budgetavstämning  
Hillevi går igenom utfall av budget för sektionen som ligger med stort överskott, budget är 138.200kr 
vi har vid årets slut utgifter på 108.610kr vilket ger oss ett överskott på ca. 30.000kr.  
 
Utöver sektionens budget har vi över 116.000kr kopplat till lagkassorna  
 
1.7 Övriga budgetfrågor  
Hur gör vi med reseersättning, kan man betala ut det till föräldrar vid samåkning till match och/-eller 
cup, Ulf undersöker hur övriga sektioner gör i GAIS 
 

  



 

 

§2 Värdegrund och mål  
2.1 Genomgång av Grännas AIS värdegrund  
Ulf går igenom värdegrund som går att återfinna på GAIS huvudsida på Laget.se, Rekommenderas att 
alla läser igenom materialet. 
 
Under mötet poängteras vikten av att ha trivselvärdar på matcherna, rekommendation är att vi alltid 
tillfrågar en förälder att agera trivselvärd vid matcher.  
 
2.2 Revidering av Fotbollssektionens mål  
Fotbollssektionen planerar in en kick-off i slutet av Mars börja av April där vi tillsammans sätter Mål 
för fotbollssektionen samtidigt som vi äter något gott. 
 
2.3 Informera rutiner  
Gröna kort: P-12/13, F10 och P09-11 behöver vi göra beställning av Göra kort för. 
Vi ser ett behov av att gå igenom flera rutiner tex. Avrop domare, Fogis.se, Laget.se. Ulf kallar alla 
ledare som önskar en genomgång av rutiner 1h innan mötet enligt punkt 2.2 startar 

16:00 – 17:00 17:00 – 19:00 19:00 – 20:00 
1. Genomgång av rutiner  
2. Erfarenhetsutbyte ledare  

1. Mål Fotbollssektionen 
a. Grupper på 3 personer tar fram 2-3 mål som fotbollssektionen ska 

arbeta för (10 min) 
b. Mål från grupperna presenteras för övriga grupper och fäst på 

vägg/blädderblock (20min) 
c. Alla ledare, styrelsemedlemmar gör markering på 3 mål som de anser 

ska prioriteras (5min) 
d. Mål med flest prioritering skrivs in och blir styrande för 

fotbollssektionen (5 min) 
e. Hur tar vi arbetet med målstyrning vidare ut i de olika lagen? (20 min) 

Gemensam Middag 

 
2.4 Följ upp att alla inlämnat brottsregisterutdrag  
Ulf uppmanar alla att börja söka brottregisterutdrag, det görs via Belastningsregistret - begär utdrag 
| Polismyndigheten (polisen.se) 
 
2.5 Kontrollera att föräldramöten genomförts  
-  

  

https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/
https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/


 

 

§3 Lagen  
3.1 Inventering av lag, tränare, spelare, träningar och seriespel 
A-Lag  
Tränare: Peter K 1 och Peter K 2 
Spelare: Mål om 26st varav några kommer även spela i B-Laget 
Träning: Vi har börjat träna innomhus 1ggn/v och det kommer ca 10st. 8st spelare som tillhö A-Laget 
spelar innebandy och kan därför inte vara med. Utomhusträning påbörjas 24 Januari 
Matcher: påbörjas i mitten av Mars 
B-Lag 
Tränare: Lars Svärd tillsammans med Peter och Peter ansvara för B-Laget, A-Lagspelare stöttar vid 
behov 
Spelare: VI uppvaktar titidare spelare från ungdomslagen samt de som inte platsade fullt ut i A-laget 
förrsa säsogen 
Träning: Tränar tillsammans med A-Laget 
P09-11 
Tränare: Ulf B Sjöberg, Theres Shoults, Björn 
Spelare: 16st på lista, varav merparten är P10 och 1st 09 
Träningar: Måndagar och Fredagar from v.4 
Match: Anmäld till P10 Serie 7 mot 7 spel 
P12/13 
Tränare: Christian Ask, Niklas Blomqvist,  
Spelare: 20-25st 
Träningar: Erbjuds träning med P09-11 på måndagar om de vill 
Match: Anmäld till P12 serie 7 mot7 
Övrigt: Kommer bjuda in till föräldramöte och trycka på vikten av att få in fler ledare till laget 
F10/11 (Ej närvarande) 
Tränare: Erik Ingvarsson, Anders Siljama 
Spelare: ? 
Träningar: ? 
Matcher: Anmäld till P10 Serie 
Övrigt: 
P/F14-16 
Tränare: Tobias Gunnarsson 
Spelare: 17st som visat intresse och spelat vid några tillfällen, varav 10st som alltid kom på träning 
Träningar: Tanken var att påbörja inomhus, har stoppat det pga. Covid som sprids väldigt mycket. 
Övrigt: Krävs fler ledare även här, tror dock att det finns intresse hos några. 
 
3.2 Lagfotografering 
Fotbollssektionen beslutar att lagfotografering ska inte genomföras 
3.4 Summering av säsongen  

 
  



 

 

§4 Cuper  
4.1 Lag anmälda till cupspel  
P09-11 är anmälda till GIFF Cupen i Tidaholm den 23-24/4, vi är förnärvarande anmälda på 
reservplats. Skulle vi inte få plats kommer vi att åka på Honda Habo Cup som är i början av Juli 
 
4.2 Polka cuppen  
Fotbollssektionen beslutar att Polka cupen ska inte genomföras, Cupen riktar sig till 5 mot 5 spel 
och/-eller 7 mot 7 spel? Vi har som ambition att starta upp cupen 2023. 

 
§5 Domare  
5.1 Inventering av domare 
Vi behöver fler som kan gå in som domare under året, det är för tillfället brist på domare och vi har 
nu fler ag anmälda till serie. Väldigt många ungdomar som gick domarutbildning förra året har 
lämnat föreningen eller sluta spela fotboll. 
 
150kr som ensam domare och 100kr/st om det är 2st domare på planen. Man bör vara 13år för att 
vara domare. Förslag om att höja arvodet till 300kr och 200kr/st vid 2st, Therese undersöker om vi 
får höja arvodet. Vi lägger in förslaget i budget. 
 
Alla uppmanas prata med bekanta om det finns intresse av att döma ungdomsmatcher. GAIS 
bekostar domarutbildning för de som kan vara domare vilket är ett krav. 
 
5.1 Årsplan  
Sker efter att vi inventerat alla domare som finns i klubben 
5.2 Återkoppling av säsongen  
-  

§6 Kiosk  
6.1 Fastställa sortiment till kiosken  
-  
6.2 Genomgång av kioskrutiner  
-  
6.3 Utvärdera årets sortiment  
-  

§7 Städ  
7.1 Uppföljning av genomfört städ  
Förra säsongen misskötte fotbollssektionen sitt uppdrag med att städa ribbahallen, vi behöver sköta 
det bättre denna säsongen. 
 
7.2 Fastställa städtider ribbahallen  
Fotbollssektionen kommer tilldela uppdrag till respektive lag som ansvarar för att 
föräldrarepresentanter sköter uppdraget. Samtliga intäkter som genereras av städet tillfaller lagen.    

 
  



 

 

§8 Fotbollsskola  
8.1 Fotbollsskola? 
Vi avvaktar fotbollsskola till 2023, Då vi anordnar fotbollsskola anammar vi innebandysektionen rutin, 
där erbjuds man 2st provapå tillfällen, önskar man fortsätta krävs det förälder som bil tränare. 
 
8.1 Fastställa tidpunkt för fotbollsskola  
Vi beslutar att ingen fotbollsskola anordnas under 2022, omtag sker 2023 
 
8.2 Återkoppling från säsongen  

 
§9 Inventering  
9.1 Ordningsregler i förråden  
2021-10-10 Kläd och bollförråd är genomgångna under v.40, samtliga västar är tvättade och 
upphängda i färg och storlek. Det har även skett förändring av utseende i boll/materialförrådet för 
att enklare håll ordning. Alla ombeds hålla ordning efter avslutat träningspass.  
Det finns numera en torkställning där man kan hänga upp blöta träningsställ om de skulle vara blöta 
efter träningspasset.  
 
2022-01-16 3st röda regnställ är upphängda i boll förrådet och kan lånas vid behov 
 
9.2 Inventering kläder  
2021-10-10 Alla ombeds lämna in sina matchställ i klädförrådet så att vi kan gå över vad vi har.  
 
2022-01-16 Har alla lämnat in sina matchställ? Ja 
 
9.3 Inventering Frasses hörna  
-  
9.4 Inventering bollförråd  
 

§10 GAIS Dagen  
10.1 Planering  
Huvudstationen har inte återkopplat kring datum för GAIS dagen 

 
§11 Digiloo  
11.1 Planering  
Vi vet att det kommer bli Digiloo dag så alla ombeds att skicka ut info att hjälp kommer att behövas i 
samband med evenemanget.  
 
Anordnas Lördagen den 30 Juli 
 

§12 Övriga frågor  
12.1 Vandalisering av skåpen inne i Ribbahallen 
Det förekommer vandalisering på våra skåp i ribbahallen, hur kan vi komma tillrätta med problemet? 
Går det att låsa in sakerna på ett säkrare ställe? 
 
Ulf meddelar att vaktmästaren på GAIS undersöker möjlighet till bättre låsanordning och skåp 
 
12.2 Nästa möte 
Är inbokat v.11 det är viktigt att alla lag har med sig minst 1 representant vid mötet då vi ska 
diskutera fortsättningar för säsongen som tex. Träningstider. 
 


